

No. 20378. CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF DISCRIMINATION AGAINST WOMEN. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 18 DECEMBER 1979¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

3 March 1983

HONDURAS

(With effect from 2 April 1983.)

Registered ex officio on 3 March 1983.

N° 20378. CONVENTION SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION À L'ÉGARD DES FEMMES. ADOPTÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 18 DÉCEMBRE 1979¹

RATIFICATION

Instrument déposé le :

3 mars 1983

HONDURAS

(Avec effet au 2 avril 1983.)

Enregistrée d'office le 3 mars 1983.

No. 20669. PROTOCOL TO THE AGREEMENT ON THE IMPORTATION OF EDUCATIONAL, SCIENTIFIC AND CULTURAL MATERIALS OF 22 NOVEMBER 1950. CONCLUDED AT NAIROBI ON 26 NOVEMBER 1976²

ACCESSION

Instrument deposited on:

4 March 1983

GREECE

(With effect from 4 September 1983. With a reservation to the effect that the State concerned shall not be bound by parts II and IV and annexes C.1, F, G and H of the Protocol.)

Registered ex officio on 4 March 1983.

N° 20669. PROTOCOLE À L'ACCORD POUR L'IMPORTATION D'OBJETS DE CARACTÈRE ÉDUCATIF, SCIENTIFIQUE ET CULTUREL DU 22 NOVEMBRE 1950. CONCLU À NAIROBI LE 26 NOVEMBRE 1976²

ADHÉSION

Instrument déposé le :

4 mars 1983

GRÈCE

(Avec effet au 4 septembre 1983. Avec réserve à l'effet que l'Etat concerné ne sera pas lié par les parties II et IV et les annexes C.1, F, G et H du Protocole.)

Enregistrée d'office le 4 mars 1983.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1249, p. 13, and annex A in volumes 1252 to 1254, 1256, 1257, 1259, 1261, 1262, 1265, 1272, 1284, 1286 to 1288, 1291 and 1299.

² *Ibid.*, vol. 1259, No. I-20669, and annex A in volumes 1279 and 1300.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1249, p. 13, et annexe A des volumes 1252 à 1254, 1256, 1257, 1259, 1261, 1262, 1265, 1272, 1284, 1286 à 1288, 1291 et 1299.

² *Ibid.*, vol. 1259, n° I-20669, et annexe A des volumes 1279 et 1300.